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فیلم سینمایی »داد« جدیدترین ساخته ابوالفضل جلیلی در اولین حضور جهانی اش راهی لهستان 
می شود. چهلمین جشنواره فیلم ورشو از 20 تا 2۹ مهر در لهستان برگزار خواهد شد و طبق اعلام سینه 
ایران ؛ فیلم سینمایی »داد« ساخته ابوالفضل جلیلی در اولین نمایش جهانی در بخش مسابقه اصلی این 
رویداد موسوم به الف جهانی حضور خواهد داشت. فیلم کوتاه »محتوای حساس« ساخته نرگس کلهر 

محصول آلمان هم در این جشنواره به نمایش در خواهد آمد.
جلیلی تاکنون 1۵ فیلم سینمایی ساخته  که هیچ کدام اکران عمومی نشده اند اما تلویزیون به دلیل 

اینکه در ساخت برخی فیلم های او مشارکت داشته، تعدادی از آنها را نمایش داده  است./ایسنا

آریا عظیمی نژاد که موسیقی متن فیلم و سریال های مختلفی را ساخته، قرار است آهنگسازی سریال 
»کوچه سیمین« را بر عهده بگیرد. سریال »مسیر اصلی« با نام جدید »کوچه سیمین« که این روزها 
به کارگردانی محمدرضا خردمندان در حال ســاخت است مضمونی علمی و پزشکی دارد. این سریال 
زندگی نخبه هایی چون پروفسور حسین بهاروند دانشمند حوزه سلول های بنیادی را به تصویر می کشد.
امیرعلی دانایی، ساناز ســعیدی، کوروش ســلیمانی و زهرا داوودنژاد در این مجموعه ایفای نقش 
کرده اند و این سریال پس از مجموعه »از سرنوشت« دومین تجربه خردمندان در حوزه سریال سازی 

است. فضای این سریال یک درام علمی است که شخصیت های نخبه را به تصویر می کشد./مهر

عظیمی نژاد موسیقی سریال کوچه سیمین را می سازدابوالفضل جلیلی با داد راهی لهستان شد

مراسم اختتامیه هفتادمین جشنواره  منطقه ای سینمای جوان قزوین- راژیا 
شامگاه جمعه 30 شهریورماه در سالن سازمان تبلیغات اسلامی این استان برگزار 
شد. محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی در این مراسم با تبریک شب ولادت 
پیامبر)ص( و امام صادق)ع( و آغاز هفته وحدت و دفاع مقدس و گرامیداشت یاد و 
خاطره شهدای لبنان، عنوان کرد: خوشحالم در هفتادمین دوره این جشنواره در 
چهلمین سال تاسیس انجمن سینمای جوانان ایران در خدمت شما هستم. شاید 
این آخرین جشنواره  منطقه ای و فیلم کوتاهی باشد که من در جمع شما عزیزان 

هستم.
رئیس سازمان سینمایی اظهار داشــت: نگاه اولیه من تقویت استان ها بوده و 
همیشه گفته ام انحصارطلبی در حوزه هنر و فرهنگ برای گروهی خاص و تجمیع 
امکانات و تجهیزات برای آن ها یکی از مشــکلات مدیریت فرهنگی اســت و اگر 
می خواهیم سینمای ملی احیا شود باید نگاه و توجه ما به استان ها باشد و در این سه 
سال ما بر این مدار کار کردیم. باید فیلمسازان استان ها و نگاه بومی و ملی ما تقویت 
شود و ماموریت اصلی ما در سازمان سینمایی این بود. همین فیلمسازان هستند که 
دغدغه ملی دارند، مسائل منطقه خود آداب و رسوم و آسیب های اجتماعی منطقه 
بومی خود را می شناسند و به بهترین نحو در اســتان ها می توانند برای مخاطب 

عمومی و ملی فیلم بسازند.
وی افزود: با همین نگاه شاید جراحی بزرگی را در سازمان سینمایی برای توجه 
به استان ها آغاز کردیم. امروز علاوه  بر انجمن، در مرکز گسترش و فارابی هم واحد 
استان ها وجود دارد، چیزی که در گذشته باب نبود. حضور ۵ فیلمساز در جشنواره 
فیلم فجر که از استان های مختلف بودند شاهدی بر این نگاه است. ایضا حدود ۸0 
درصد فیلمسازهایی که در باشگاه فیلم  اولی های فارابی تایید صلاحیت شدند، از 

استان ها هستند.
رئیس سازمان سینمایی گفت: یکی از بزرگ ترین آفت های فرهنگی واگذاری و 
هدایت این حوزه به دست مدعیانی است که خود را بالاتر از مردم و نخبه می دانند. 
کســانی که با دســت کم گرفتن مردم به عنوان مخاطب و مصرف کننده اصلی 

محصولات فرهنگی، آن ها را در تصمیم گیری های خود دخالتی نمی دهند 
و بر اساس معیار روشن فکری خود پیش می برند.

وی افزود: این جریان در حوزه فرهنگ و هنر روشــنفکران را نخبگان 
می دانند و هدایت مردم را نیز به این مدعیان واگذار می کنند؛ بعضی ها فکر 

می کردند وقتی می گوییم حمایت از نخبگان فرهنگی، منظور 
حمایت از روشــنفکران هنری فرهنگی اســت؛ خیر 
نخبگان فرهنگی برای ما همین جوانان هنرمند در 
استان ها هستند که وظیفه ما کشف استعداد و ارائه 

امکانات برای شکوفایی استعدادهای آن ها بود.
خزاعی تأکید کرد: اگر بخواهیم نخبه پروری 
فرهنگی داشــته باشــیم باید از نخبه کشی در 
استان ها جلوگیری کنیم. باید دغدغه مان حفظ 
و تقویت رنگین کمان فرهنگی سراســر کشور 
باشد. باید نخبه گرایی را با تکیه بر استعدادهای 

استانی جلو ببریم.
وی گفت: نخبه ها و جوانان به مانند فیروزه 
در اســتان ها می درخشــند و نیاز به کشف 
دارند. در این ســه ســال مدیریت فرهنگی 
به جرات می توانم بگویم نســل نویی در راه 
اســت که دغدغه میهنــی دارد. امید من به 
شما جوان هایی است که وارد عرصه سینما 
می شــوید. امیدوارم تقویت زیرساخت های 
استان ها و عدالت فرهنگی در استان ها منجر 
به اتفاقات بهتری در حوزه فرهنگ و هنر شود 
و فرصت ها برای ظهور و بروز اســتعدادهای 

شما عیان شود./صباخبر

محمد خزاعی در اختتامیه جشنواره  منطقه ای سینمای جوان عنوان کرد:

باید از نخبه کشی در استان ها جلوگیری کنیم


